



OSC

CCC2  
Pindaan 1 / 2017

SENARAI SEMAK DEPOSIT CCC  
(PERAKUAN SIAP DAN PEMATUHAN)

JADUAL 1 : DOKUMEN YANG PERLU DIHANTAR

BIL	AGENSI / JABATAN TEKNIKAL	DOKUMEN
1	<p><b>PERMOHONAN DEPOSIT CCC BAGI RUMAH KEDIAMAN KEKAL</b></p> <p>Agensi / Jabatan Teknikal yang terlibat :-</p> <p>i. Jabatan Kawalan Bangunan, MPD.</p> <p><b>Nota :-</b> Untuk rumah kediaman tidak melebihi 4 unit</p>	<p>i. 1 salinan asal dan 1 salinan fotostat surat permohonan yang ditandatangani oleh pemilik dan Arkitek / Pelukis Pelan Berdaftar / Jurutera.</p> <p>ii. 1 salinan asal dan 1 salinan fotostat Borang F yang telah lengkap diisi. (Borang F hendaklah ditaip)</p> <p>iii. 1 set Borang G1-G21 yang telah dilengkap diisi. <b>(Borang yang isi hendaklah dicetak / ditulis dengan terang, manakala borang yang ditampal tidak akan diterima).</b></p> <p>iv. 2 set gambar tapak yang siap dibina :- - Pandangan Hadapan - Pandangan Belakang - Pandangan Sisi Kanan - Pandangan Sisi Kiri</p>
2	<p><b>PERMOHONAN DEPOSIT CCC BAGI PROJEK PERUMAHAN / PERNIAGAAN / PERINDUSTRIAN</b></p> <p>Agensi / Jabatan Teknikal yang terlibat :-</p> <p>i. Jabatan Kawalan Bangunan, MPD.</p> <p><b>Nota :-</b> Untuk projek perumahan yang melebihi 4 unit.</p>	<p>i. 1 salinan asal dan 1 salinan fotostat surat permohonan yang ditandatangani oleh pemilik dan Arkitek / Pelukis Pelan Berdaftar / Jurutera.</p> <p>ii. 1 salinan asal dan 1 salinan fotostat Borang F yang telah lengkap diisi. (Borang F hendaklah ditaip)</p> <p>iii. 1 set Borang G1-G21 yang telah dilengkap diisi. <b>(Borang yang isi hendaklah dicetak / ditulis dengan terang, manakala borang yang ditampal tidak akan diterima).</b></p> <p>iv. 2 set gambar tapak yang siap dibina :- - Pandangan Hadapan - Pandangan Belakang - Pandangan Sisi Kanan - Pandangan Sisi Kiri</p>
3	<p><b>LEMBAGA ARKITEK MALAYSIA / LEMBAGA JURUTERA MALAYSIA</b></p>	<p>i. 1 salinan asal dan 1 salinan fotostat surat permohonan yang ditandatangani oleh pemilik dan Arkitek / Pelukis Pelan Berdaftar / Jurutera.</p> <p>ii. 1 salinan asal dan 1 salinan fotostat Borang F yang telah lengkap diisi. (Borang F hendaklah ditaip)</p> <p>iii. 1 set Borang G1-G21 yang telah dilengkap diisi. <b>(Borang yang isi hendaklah dicetak / ditulis dengan terang, manakala borang yang ditampal tidak akan diterima).</b></p>

BIL	AGENSI / JABATAN TEKNIKAL	DOKUMEN
		iv. 2 set gambar tapak yang siap dibina :- <ul style="list-style-type: none"><li>- Pandangan Hadapan</li><li>- Pandangan Belakang</li><li>- Pandangan Sisi Kanan</li><li>- Pandangan Sisi Kiri</li></ul>